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Dagsorden: 
 

19.00-19.40: 

1) Nyt fra elevrådet  

 

 

 

 

 

 

 

 

2) Meddelelser: 

- Spørgsmål til udsendte meddelelser (ledelsen) 

- Kort nyt fra forældrerepr. 

- Kort nyt fra medarbejderrepr. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3) Status byggeri 

 

 

 

 

 

 

19.40-20.40: 

4) Tema (fortsættelse af drøftelse fra sidste 

møde) 

IT og digitale platforme, skærmbrug, kunstig 

intelligens, kommunal IT strategi 

a) Drøftelse: Hvad og hvordan ønsker 

bestyrelsen at arbejde med det 

fremadrettet? (fx casearbejde, 

gruppedrøftelse, anbefalinger fra 

bestyrelsen eller?) 

b) Fælles planlægning af form på 

kommende møde, hvor skolens IT-

lærer, Brian, også er forhåndsbooket. 

 

 

 

 

 

 

Afbud: Kasper, Julie, Susanne, Sofie, Lukas, Nanna 

 

 

1) 

Ingen repræsentanter, Erik refererede: 

Næste gang der skal laves mad – vil vi overveje at spørge forældrene. 

Taler om Mini-elevråd, Ask og Nanna har været til indskolingens 

morgensang. God stemning omkring det. 

Har arbejdet med praksisfaglighed – hvad ser de, deres lærere gør? 

 

Har fokus på udearealerne efter endt byggeri. 

Har været til fælleselevrådsmøde 22/01-25, hvor de var til møde med 

Børne, Kultur- og fritidsudvalget.  

 

2) 

På næste møde: Skal vi tale om skolens budget/økonomi for 2025. Der er 

også et issue med klassestørrelser/ elevantal på udvalgte klassetrin, som 

skal drøftes. 

Vi taler om elevtallet i kommende børnehaveklasser. Der bliver nok 22-

23 elever pr klasse. 

 

Nina har et møde i formandsgruppen, 19/2 på Engesvang Skole. Bl.a. 

kommer konsulent Marie Hultberg og fortælle om særligt udsatte børn, 

trivsel osv.. Claus viser rundt på skolen som start på mødet. 

 

Der har lige været personalemøde. Bl.a. korte oplæg om praksisfaglighed 

fra lærere til lærere. 

 

 

3) 

Status: Vi venter på at kunne offentliggøre tegninger, billeder og navn 

på, hvem der skal bygge skolen – der er lavet en indstilling, som bliver 

politisk behandlet og vedtaget den 3. februar.  

Vi afholder mange møder om byggeriet og genhusning. 

Der kommer en stor oprydningsopgave for alle inden flytning og 

byggeri.  

 

4) 

Hvad vil vi egentlig med dette punkt / denne drøftelse? 

a) 

Hvordan bliver eleverne klædt på til / lærer at begå sig på de digitale 

platforme? 

Læsning contra skærmbrug. Forældreansvar for læsning, 20 minutter! 

Hvilken holdning skal bestyrelsen have for forældrenes ageren ift. 

børnenes brug af sociale medier o.lign.? 

Skolens arbejde med det digitale – hvilken retning. 

Drøftelsen gik i 2 retninger/områder: 

1) Statement fra bestyrelsen: 

Anbefalinger om børn på forskellige platforme – kan vi lave regler / 

anbefalinger? ”Skolebestyrelsen anbefaler…..” Kan vi lave restriktioner? 

Hvad er fakta og lovgivning? 

Hvordan kan vi involvere forældrerådene? 

Flertalsmisforståelser! 

 

2) Hvordan bruges IT i undervisningen / i skolen.  

Skærmanbefalinger. 

Vores IT-lærer Brian kan deltage næste gang. 

Den kommunale IT-strategi er på vej, den skal inddrages i vores tema. 
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Pause 

 

20.40-21.30: 

5) Forældrebanken 

Opfølgende drøftelse med afsæt i referatet fra 

sidste møde. 

a) Beslutning: Skal vi lave en 

forældrebank? 

b) Drøftelse: Er vi gode nok til at inddrage 

forældrene generelt i skoleaktiviteter? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6) Folkeskoleaftalen (hvis der er tid) 

- Kort skitsering af hvad der skal implementeres 

i kommende skoleår.  

 

 

 

 

 

 

 

7) Evt.  

----------------------------------------------------- 

Kommende punkter: 

Februar: IT, økonomi, byggeri 

 

Digital dannelse. 

Vi kan sikkert bruge Den kommunale IT-konsulent, Christian. 

 

Bestyrelsen vælger at arbejde med pkt. 2 først og bruge god tid på den. 

Herefter kan bestyrelsen forholde sig til pkt. 1 senere. 

 

5) Forældrebanken. 

a) Bordet rundt:  

Nina: Hvordan kan vi bruge forældreinddragelse uden en egentlig 

”bank”. Altså efter behov! 

Simon: Har også svært ved at se, hvad en ”bank” skal. Hælder også mere 

til ”ad hoc”-model. 

Tanja: Har ikke en holdning til, hvordan det skal gøres, men deltager / 

bidrager gerne. 

Rikke: Talte for (inden hun var nødt til at tage hjem!) 

Erik: Håber at en bank kunne skabe et link mellem skole og omgivende 

samfund. 

Sussi: Gerne mere forældreinddragelse – men med mindst muligt arbejde 

for medarbejderne. 

AU: Det viser sig, at det er ret nemt at få forældre til at stille op! (4. og 6. 

årg.) 

CB: 3. årgang har gang i at bruge forældrene – har også nemt ved at 

skaffe forældre. 

Erik: Fokus på mere praksisfaglighed åbner også mere op for samarbejde 

udad skolen. 

 

Beslutning: Der er fokus på forældreinddragelse, men selve ”forældre-

bank” tanken lægges ned. 

Opfordring til medarbejderne, husk nu at bruge forældrene! – også 

udenfor egen klasse! 

 

 

 

 

 

 

6) Udsat til næste gang. 

Nyt kvalitetsprogram for skolen: 

Nye områder (udvalgte områder, som står forrest!): 

Karaktergivning i 6.-7. klasse? 

Juniormesterlære for 8.-9. klasse! 

Valgfag i 7.-8 / 8.-9. 

Obligatorisk praktik i 8. eller 9. klasse! 

Skolebestyrelsesformanden deltager på skolens dialogmøde med 

skoleafdelingen. 

Forandret fagrække. 

 

7) EVT. 

 

 


